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نقل و انتقالات

یک چپ پای جدید  در ذوب آهن
داود رجبـــی کـــه پیش تـــر او را بـــا پیراهـــن ســـپاهان 
اصفهـــان در لیـــگ برتـــر دیـــده بودیم، طـــی دو فصل 
در  ســـربازی  خدمـــت  گذرانـــدن  بـــرای  گذشـــته 
فجرسپاســـی شـــیراز بـــازی کرد و حـــالا بعـــد از تأیید 
فنی از ســـوی محمد ربیعـــی به جمـــع گاندوها اضافه 

شـــده است.

درخواست 20 میلیاردی برزای
بهنام بـــرزای بازیکن پیشـــین گل گهر ســـیرجان یکی 
از نفراتـــی اســـت کـــه دربـــاره او بحث هایـــی پیرامون 
حضورش در خوزستان مطرح شـــد. البرز حاجی پور، 
مدیر تیم فوتبال اســـتقلال خوزستان، درباره وضعیت 
انتقـــال برزای بـــه این باشـــگاه گفتـــه اســـت: »اوایل 
کار دنبـــال جـــذب بـــرزای بودیم، امـــا ایـــن بازیکنان 
کمتر از 15 یـــا 20 میلیارد تومـــان نمی خواهند. منتظر 
هســـتیم بـــازار افُت کند تا بـــا قیمت کمتـــری بازیکن 

جـــذب کنیم.«

ع شد رنجبری شاگرد مازیار زار
پیمـــان  رنجبـــری مهاجـــم فصل گذشـــته اســـتقلال 
خوزســـتان با عقد قـــراردادی یکســـاله به شـــمس آذر 
پیوســـت. ایـــن مهاجـــم باتجربه فصـــل گذشـــته را با 
ملوان انزلی شـــروع کرد اما بعد از مدتی به اســـتقلال 
خوزســـتان رفـــت و عملکرد نســـبتاً مناســـبی در خط 
حملـــه این تیم جنوبی داشـــت. او حالا بـــا نظر مازیار 
ع به شـــمس آذر قزویـــن پیوســـته و کارش را ادامه  زار

خواهد داد.

سه خرید دیگرصنعت نفت
علـــی پورمحمد، حســـام همـــراه و امیرعبـــاس بیات 
نفراتی هســـتند که پـــس از توافق با مدیران باشـــگاه، 
قـــرارداد خود را بـــا صنعت نفـــت امضـــا کرده اند. این 
تیـــم همچنیـــن پیـــش از ایـــن، قـــرارداد ســـنگرگیر، 

معامله گـــری و شـــنانی را تمدیـــد کـــرده بود.

فروزان از ذوب آهن جدا شد
محســـن فـــروزان که پس از دو ســـال و نیـــم موفق در 
گل گهر ســـیرجان در نقل و انتقالات زمستانی گذشته 
به ذوب آهن پیوســـت و عملکـــرد تأثیرگـــذاری درون 
دروازه سبزپوشـــان اصفهانی داشـــت، اکنون تصمیم 
به جدایی گرفت و قراردادش را تمدید نکرده اســـت.

نساجی در آستانه جذب صفا هادی
ســـاکت الهامی به دنبال جذب هافبـــک عراقی فصل 
گذشته تراکتور است. نســـاجی در آستانه جذب صفا 
هـــادی هافبک عراقـــی فصل گذشـــته تراکتـــور که با 
این تیم بـــه پایان همکاری رســـیده، اکنون در تیررس 

انتقال به نساجی قائمشـــهر قرار دارد.

تکمیل تیم نویدکیا با 3 خارجی

بازیکنان مس رفســـنجان تمرینات خـــود را در تهران 
پیگیـــری می کنند و مســـئولان ایـــن باشـــگاه در حال 
فراهـــم کـــردن مقدمـــات ســـفر بـــه ترکیـــه و برپایی 
اردوی آماده ســـازی در این کشـــور هســـتند. درصورت 
فراهـــم شـــدن شـــرایط، کاروان مـــس روز پنجشـــنبه 
11 مـــرداد عازم کشـــور همســـایه می شـــود تـــا اردویی 
9 یا 10 روزه را احتمالاً در شـــهر اســـتانبول پشـــت ســـر 
بگذارد. شـــاگردان محـــرم نویدکیا طبـــق برنامه ریزی 
2 یـــا 3 بـــازی تدارکاتـــی را نیـــز در دســـتور کار خواهند 
داشـــت. همچنیـــن در ادامـــه فعالیت هـــای نقـــل و 
انتقالاتـــی، بـــر اســـاس پیگیری هـــا مشـــخص شـــد 
باشگاه مس رفســـنجان در تلاش است در پست های 
مدافـــع وســـط، وینگـــر و مهاجـــم هـــدف، 3 بازیکن 
 خارجـــی را جـــذب کند تا بـــه این ترتیب تیـــم نویدکیا 

تکمیل شود.

رضایت فیفا از حضور زنان در 
ورزشگاه های ایران

ماجرای ورود زنان ایرانی در ورزشـــگاه ها برای تماشای 
مســـابقات فوتبال از مدت هـــا قبل مطرح بـــود. بعد 
از ایرادهایـــی کـــه فدراســـیون جهانی فوتبـــال به این 
مســـأله گرفت و رایزنی های صورت گرفتـــه، در نهایت 
از ابتـــدای فصل گذشـــته در اکثر ورزشـــگاه های ایران 
زنـــان تماشـــاگر وارد شـــدند و مســـابقات را از نزدیک 
نظـــاره کردند. فیفا با صـــدور بیانیه ای اعـــلام کرد: »از 
سال 201۸ شاهد ورود بانوان در مسابقات بین المللی 
جمهوری اسلامی ایران بودیم و در ادامه در مسابقات 
لیـــگ در تهـــران و در نهایت در سراســـر ایـــران اکنون 
شـــاهد حضـــور بانـــوان هســـتیم. گفت وگـــوی مـــا با 
فدراســـیون فوتبـــال ایـــران در ســـال های گذشـــته 
سازنده بوده اســـت و فدراسیون بســـیاری از تعهدات 
خـــود را انجـــام داده و بـــه تدریج دسترســـی بانوان به 
ورزشگاه های سراسر کشـــور را بهبود بخشیده است.«

باید به AFC  بابت میزبانی اطمینان بدهیم

فاکتور 35 میلیاردی فدراسیون برای آبی و قرمز
مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران خبر داد

واگذاری شهید کاظمی به پرسپولیس شوی رسانه ای بود

مهدی خیلی زود با محیط و بازیکنان اینتر هماهنگ شد

رضایی: اینزاگی به طارمی اعتماد به نفس داد

دیدار ایران و قرقیزستان در اصفهان برگزار می شود
تیـــم ملی فوتبـــال ایـــران در مرحله ســـوم انتخابی جـــام جهانـــی 202۶ در روزهای 
15 و 20 شـــهریور بـــه ترتیب مقابـــل تیم های ملی قرقیزســـتان و امـــارات صف آرایی 
می کنـــد. با توجه به مرمت ورزشـــگاه آزادی که از هفته های گذشـــته در دســـتور کار 
شـــرکت توســـعه و تجهیز اماکن ورزشـــی قرار گرفته اســـت، میزبانی این استادیوم 
از دیـــدار ایـــران - قرقیزســـتان در هالـــه ای از ابهام قـــرار گرفت. در این بیـــن دیروز 
برنامه دیدارهای انتخابی جام جهانی 202۶ در ســـایت کنفدراســـیون فوتبال آســـیا 
)AAA( قرار گرفت که بر این اســـاس ورزشـــگاه نقش جهـــان اصفهان به عنوان 
میزبان دیدار با قرقیزســـتان معرفی شد و شـــاگردان امیر قلعه نویی باید در اصفهان 

اولین دیدار خـــود را مقابل قرقیزســـتان میزبانی کنند.

هزینه سنگین میزبانی در ورزشگاه تختی

 استانداردسازی از جیب استقلال و پرسپولیس

استقلال و 
پرسپولیس 

علاوه بر 
پرداخت مبلغ 

35 میلیارد 
تومان، باید 
بابت اجاره 

ورزشگاه 
تختی هم 

مبلغی واریز 
کنند

 ورزشـــگاه آزادی تهـــران امســـال 
برای برگزاری مســـابقات لیگ برتر 
و همچنین برگزاری مرحله ســـوم 

مســـابقات مقدماتی جام جهانی 
202۶ دردسرســـاز شده است.

 همیشـــه بازی هـــای تیـــم ملـــی و 

تیم های اســـتقلال و پرسپولیس 
ایـــن  برتـــر در  لیـــگ  در آســـیا و 
ورزشـــگاه بـــزرگ برگـــزار می شـــد 

بـــه  امـــا امســـال ورزشـــگاه آزادی 
دلیـــل استانداردســـازی نمی تواند 
در بازی هـــای ابتدایـــی لیـــگ برتر 
میهمان حریفان باشـــد. البته این 
موضـــوع تنهـــا مختص اســـتقلال 
و پرســـپولیس نیســـت و تیـــم ملی 
هم احتمالاً برای بازی شـــهریورماه 
باید ورزشـــگاه دیگری معرفی کند. 
در ایـــن شـــرایط ورزشـــگاه تختـــی 
جایگزین آزادی شـــد تا استقلال و 
پرســـپولیس در هفته های ابتدایی 
در ایـــن ورزشـــگاه از حریفـــان خود 

پذیرایـــی کنند.
در  کـــه  اســـت  حالـــی  در  یـــن  ا  
ســـال های گذشـــته و دوران وزارت 
مسعود ســـلطانی فر در سال 139۸ 
بودجـــه 10 میلیـــارد تومانـــی بـــرای 
ترمیـــم این ورزشـــگاه در نظر گرفته 
شـــد که البته در آن زمان ورزشـــگاه 
اینکـــه  تـــا  نشـــد  ترمیـــم  تختـــی 
بلافاصلـــه پـــس از اعـــلام حضـــور 
ســـرخابی ها در ورزشـــگاه تختی کار 
استانداردســـازی این ورزشگاه آغاز 
و بخشـــی از این کار هم انجام شد.

 طبق ادعای مســـئولان، ورزشـــگاه 
تختـــی 90 درصـــد آمـــاده برگـــزاری 

مســـابقات اســـت و برای تجهیز 100 
درصـــدی ورزشـــگاه بایـــد تیم های 
اســـتقلال و پرســـپولیس مبلغـــی 

پرداخـــت کنند.
 مهـــدی تـــاج، رئیس فدراســـیون 
فوتبـــال دیـــروز این مبلـــغ را اعلام 
تیـــم  اســـاس دو  ایـــن  بـــر  کـــرد، 
استقلال و پرســـپولیس برای بازی 
ع وقت 1۷  در تختـــی باید در اســـر
و نیـــم میلیـــارد به ورزشـــگاه تختی 

. هند بد
 ایـــن 2 باشـــگاه پیش از ایـــن برای 
برگـــزاری دیدارهـــای خانگـــی خود 
در ورزشـــگاه آزادی مبلغـــی بابـــت 
ایـــن ورزشـــگاه پرداخـــت  اجـــاره 
می کردنـــد اما حـــالا طبـــق ادعای 
رئیس فدراســـیون فوتبـــال دو تیم 
باید مبلغ 1۷ و نیـــم میلیارد تومان 
بـــرای تجهیـــز ورزشـــگاه پرداخـــت 
کننـــد. ایـــن در حالی اســـت که دو 
تیم پایتخت نشـــین عـــلاوه بر این 
مبلغ بایـــد بابـــت اجاره ورزشـــگاه 
تختـــی هـــم مبلغـــی واریـــز کنند و 
حـــالا مشـــخص نیســـت ایـــن 35 
میلیـــارد تومـــان در کجـــا و چگونه 

هزینـــه خواهد شـــد.

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

شـــاید بهتـــر باشـــد هـــر چیـــزی را کـــه 
می شـــنویم باور نکنیم اما بی تفاوت هم 
نباشـــیم. فصل نقل انتقـــالات بهترین 
فرصت برای عـــده ای فرصت طلب بوده 
که با اســـتفاده از روابطی که دارند مبالغ 
هنگفتـــی را به جیـــب بزننـــد. البته در 
چند ســـال اخیر و بـــه خصوص ماه های 
گذشـــته با نظـــارت بیشـــتر مســـئولان 
ذیربـــط برخورد با خیلی از این مســـائل 

کمتر شـــده است.
ســـال ها بود کـــه شـــاهد ورود بازیکنان 
ج  و خـــر و  بی کیفیـــت  جـــی  ر خا
ارزهـــای زیـــاد از کشـــور توســـط آنهـــا و 
دلال های شـــان بودیـــم. از حـــق کـــه 
نگذریـــم فصل گذشـــته برخـــی تیم ها 
بازیکنان تأثیرگـــذاری را هم به خدمت 
گرفتـــه بودند. امـــا همچنان هســـتند 
افرادی که منافع شـــخصی را به هر چیز 

دیگـــری ترجیـــح می دهند. قطعـــاً باید 
نظرت دقیق تـــری روی فعالیـــت نقل و 
انتقالاتـــی آنها صورت گیـــرد تا مانع هدر 

رفتـــن بیت المال شـــود.
اگـــر بـــه گذشـــته برگردیـــم بازیکنـــان 
خارجی زیادی با وجـــود بیماری حتی به 
تیم های بزرگ کشـــورمان راه پیدا کرده و 
بدون حتی یک دقیقـــه بازی تمام مبلغ 

قراردادشـــان را هـــم دریافت کردند.

در ســـال های اخیـــر با حضـــور ایفمارک 
و پزشـــکان متخصـــص دیگـــر اتفاقاتی 
تیم هـــا  و  نمی افتـــد  دســـت  ایـــن  از 
هـــم بعـــد از تأییدیه پزشـــکی قـــرارداد 
بازیکنان شـــان را ثبـــت می کننـــد. امـــا 
هنـــوز عـــده ای فرصت طلـــب بدشـــان 
نمی آیـــد که با طـــرح شـــایعاتی عجیب 
به منافعی بیشـــتر دســـت پیـــدا کنند. 
و  شـــایعه  از  پـــر  فضایـــی  در  اینکـــه 

حاشـــیه می شـــنویم کـــه برخـــی دلالان 
بـــا چســـباندن انگ هایی مثـــل اعتیاد 
و بیماری هـــای خاص ســـعی در فســـخ 
قرارداد بازیکنان قبـــل از پایان آن دارند 
از نکات قابل تأمل اســـت. البته که اگر 
چنین شـــایعاتی صحت داشـــته باشـــد 
قطعـــاً بـــا بررســـی و آزمایشـــات دقیـــق 
پزشـــکان ایفمارک تمام این نوع ادعاها 

ثابـــت خواهد شـــد.

انتقـــال مهـــدی طارمـــی، مهاجم 
تیم ملی کشـــورمان به اینترمیلان 
را می تـــوان یکـــی از اخبـــار خوب 
در فوتبال ایـــران بدانیم؛ بازیکنی 
کـــه بـــا وجـــود حضـــور در 3 بازی 
تدارکاتـــی 5 گل بـــه ثمـــر رســـانده 
است. درخشش مهاجم تیم ملی 
در بازی های دوســـتانه اینتر نشان 
می دهد کـــه او می توانـــد در اینتر 
هم ســـتاره باشـــد. فوتبـــال ایران 
در ســـال های گذشـــته لژیونرهای 
زیادی به سراســـر اروپا معرفی کرد 
که یکـــی از این لژیونرهـــا رحمان 
رضایـــی بود کـــه در ســـری آ و تیم 

پروجا حضور داشـــت.

ایـــن مدافـــع اســـبق تیـــم ملی در 
خصوص حضور مهـــدی طارمی در 
ســـری آ ایتالیا به »ایران ورزشـــی« 
می گویـــد: »طارمی هـــم در ریوآوه 
و هم در پورتو نشـــان داد که خیلی 
بـــا جـــو موجـــود هماهنـــگ  زود 
می شـــود که ایـــن نشـــان می دهد 
مهدی شـــخصیت ورزشـــی بالایی 
دارد. او در بازی های دوســـتانه ای 
که بـــا لباس اینترمیـــلان به زمین 
می رود هـــم عملکرد فوق العاده ای 
دارد و توانســـت در ایـــن بازی هـــا 

بـــرای اینتر گلزنـــی کند.«
رضایـــی می افزاید: »لوکاکو ســـال 
گذشـــته بـــه صـــورت قرضـــی بـــه 

اینتـــر پیوســـت و در فصـــل پیش 
رو از جمـــع اینتری هـــا جدا شـــد. 
بیشـــتری  قابلیت هـــای  طارمـــی 
نســـبت بـــه لوکاکـــو دارد و مهدی 
از نظـــر تکنیکی، ســـرعت و قدرت 
ســـرزنی از لوکاکو بهتر است. او در 
اینتر هم خیلی زود بـــا بازیکنان و 
محیط هماهنگ شـــد اما نکته ای 
که در دیدارهـــای تدارکاتی دیدیم، 
پنالتـــی زدن مهـــدی بـــود و ایـــن 
کـــه  می دهـــد  نشـــان  موضـــوع 
طارمی از طـــرف اینزاگی به اعتماد 
به نفـــس رســـیده اســـت. مهدی 
می تواند سال درخشـــانی در اینتر 

داشـــته باشد.«

ینتـــر  ا «  : می کنـــد ن  بیـــا و  ا
هافبک هـــای فوق العـــاده ای دارد 
و ایـــن هافبک هـــا از نظـــر تغذیـــه 
مهاجمـــان فوق العـــاده هســـتند، 
این تیم معمولاً در ســـری آ نسبت 
بـــه تیم هـــای دیگر ســـرتر اســـت 
و ایـــن موضـــوع می توانـــد باعـــث 
ادامه روند خوب طارمی باشـــد. او 
می تواند حتـــی در بازی های بزرگ 
هم از توانایی های خود استفاده و 
برای تیمش گلزنـــی کند. عملکرد 
ه  هند ن د نشـــا و  ا ه  د لعـــا ق ا فو
آمادگـــی بـــالای طارمی اســـت و او 
علاوه بـــر این انگیـــزه بالایی برای 

موفقیـــت در اینتـــر دارد.«

این مربـــی تیم ملـــی در خصوص 
تفـــاوت ســـبک بـــازی طارمـــی در 
تیـــم ملـــی و تیـــم باشـــگاهی اش 
می گویـــد: »نـــوع بـــازی طارمی در 
تیم باشـــگاهی و تیم ملی متفاوت 
و اثرگـــذاری او در تیم ملی بیشـــتر 
ملـــی  تیـــم  در  طارمـــی  اســـت. 
احساس مســـئولیت بیشتری دارد 
و ایـــن موضـــوع باعث می شـــود تا 
در سراســـر زمیـــن حضـــور یابـــد و 
توپگیری کنـــد. این موضوع باعث 
می شـــود تا در تیم ملی کمتر روی 

گلزنـــی تمرکز داشـــته باشـــد.«
یـــد:  می افزا پایـــان  در  رضایـــی 
تیـــم  ر  د یطی  شـــرا چنیـــن  و  ا «

باشـــگاهی اش نـــدارد و در تیم 
باشـــگاهی خـــود فقـــط روی 

گلزنی تمرکـــز می کند. حضور 
طارمـــی در اینتـــر می تواند به 
بازیکنـــان جوان کشـــورمان 
تـــا  زیـــادی بدهـــد  انگیـــزه 
بتواننـــد با عملکـــرد بهتری 
یـــک  درجـــه  تیم هـــای  در 
 ، بنـــد یا حضـــور  یـــی  پا و ر ا

همانند ســـال های گذشـــته 
کـــه حضـــور بازیکنان مان در 

فوتبـــال اروپـــا باعـــث شـــد تا 
بازیکنـــان جـــوان بـــه ایـــن باور 

برســـند کـــه می تواننـــد در اروپـــا 
درخشـــان ظاهـــر شـــوند.«

ترفندهای جدید در فصل 
نقل و انتقالات

 انگ اعتیاد 

 بهانه ای برای فسخ 

زودهنگام قرارداد

بر اساس اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا:

دیدار ایران و قرقیزستان در اصفهان برگزار می شود
تیم ملی فوتبـــال ایران در مرحله ســـوم انتخابی جام جهانی 
202۶ در روزهـــای 15 و 20 شـــهریور به ترتیـــب مقابل تیم های 
ملی قرقیزســـتان و امـــارات صف آرایـــی می کند. بـــا توجه به 
مرمـــت ورزشـــگاه آزادی که از هفته های گذشـــته در دســـتور 
کار شرکت توســـعه و تجهیز اماکن ورزشـــی قرار گرفته است، 
میزبانی این اســـتادیوم از دیدار ایران - قرقیزستان در هاله ای 

از ابهـــام قـــرار گرفـــت. در این بین دیـــروز برنامـــه دیدارهای 
انتخابـــی جام جهانی 202۶ در ســـایت کنفدراســـیون فوتبال 
آســـیا )AFC( قرار گرفـــت که بر این اســـاس ورزشـــگاه نقش 
جهان اصفهان به عنوان میزبان دیدار با قرقیزســـتان معرفی 
شـــد و شـــاگردان امیر قلعه نویی باید در اصفهان اولین دیدار 

خـــود را مقابل قرقیزســـتان میزبانی کنند.

علی دهقانی مســـئول برگـــزاری مســـابقات بین المللی 
فدراســـیون فوتبال در جلســـه ســـتاد استانداردســـازی 
ورزشـــگاه ها با تشـــریح نحـــوه دریافت اســـتاندارد مورد 
تأییـــد کنفدراســـیون فوتبال آســـیا AFC بـــرای برگزاری 
بازی هـــای بین المللـــی ملی و باشـــگاهی گفـــت: »تا 23 
شـــهریورماه باید تکلیف این موضوع روشـــن شود چون 

AFC ســـه روز قبـــل از برگـــزاری بازی در ایـــن خصوص 
نظـــر می خواهد.

 مهم تریـــن نکتـــه ایـــن اســـت کـــه شـــاید باشـــگاه ها 
بخواهنـــد بدون تماشـــاگر مســـابقات را برگـــزار کنند تا 
میزبانـــی در آزادی باشـــد اما شـــاید AFC بگوید حالا که 

تماشـــاگر نمی خواهیـــد به کشـــور ثالـــث بروید.«

AFC اعلام کرد

مهلت تعیین شده سرخابی ها برای میزبانی

علـــی جـــوادی، مدیـــر کل ورزش و 
جوانـــان اســـتان تهران در نشســـت 
ی  ر ا گـــذ ا و ص  خصـــو ر  د ی  خبـــر
ورزشـــگاه های کاظمـــی و امـــام رضـــا 
به پرســـپولیس و اســـتقلال، عنوان 
کـــرد: »شـــفاف توضیـــح می دهـــم و 
مهـــم نیســـت اگـــر کســـی ناراحـــت 

شـــود. واگـــذاری ورزشـــگاه شـــهید 
کاظمـــی به پرســـپولیس در گذشـــته 
فقـــط شـــوی رســـانه ای بـــود و هیچ 
تفاهمنامه  یا ســـندی وجود نداشت. 
این ورزشـــگاه و اســـتادیوم امام رضا، 
جـــزو ۷ ورزشـــگاهی هســـتند کـــه از 
شـــهرداری گرفتیـــم و اکنـــون بـــرای 
اداره کل اســـت. مـــا ورزشـــگاه ها را از 
استقلال و پرســـپولیس نمی گیریم، 
زیـــرا تیم هـــای بـــزرگ ما هســـتند. با 
این حـــال بایـــد تفاهمنامـــه و رابطه 
مســـتقیمی بین ما و آن تیم ها شکل 

» . بگیرد
 وی گفـــت: »هفته هـــای آخـــر فصل 
قبل لیـــگ برتر به مســـأله ورود کردم 
کـــه پـــس از مشـــورت با وزیـــر ورزش 
قرار شـــد بـــه خاطـــر از بیـــن نرفتن 
آرامـــش آنهـــا در رقابـــت روزهـــای 
آخر، حرفـــی نزنیم و پـــس از اتمام 
لیـــگ وارد بحـــث شـــویم. حاضر 
هســـتیم ایـــن ورزشـــگاه ها را بـــا 
رقـــم کارشناســـی بخرند یـــا رابطه 
تعاملی برقرار شـــود. مشـــکلی در 
خریـــد و اجاره وجود نـــدارد و باید 
تعیین تکلیف شـــود. با شهرداری 

تفاهمنامه داشـــتیم و این ورزشگاه ها 
بـــا قیمـــت کارشناســـی به مـــا واگذار 
شـــده اســـت. اگـــر سَـــردَر ورزشـــگاه 
نوشـــته اند ورزشـــگاه اختصاصی تیم؛ 
غیـــر قانونی بـــوده، زیـــرا از مالک که 
اداره کل اســـت اجـــازه ای نگرفته اند. 
در خصوص ورزشـــگاه تختی، مشکلی 
بیـــن اداره کل و شـــهرداری بـــه خاطر 
بحـــث متـــرو وجـــود داشـــت کـــه با 
تعاملات، توانســـتیم پس از 20 ســـال 

مشـــکل را حـــل کنیم.«
 مدیـــر کل ورزش و جوانـــان اســـتان 
تهـــران، بیان کرد: »ورزشـــگاه شـــهر 
قـــدس را آمـــاده کرده ایـــم کـــه تیـــم 
هـــوادار آنجا تمریـــن می کند و تختی 
هم میزبان اســـتقلال و پرســـپولیس 
خواهـــد بـــود. مکاتباتـــی بـــا دولـــت 
داشـــتیم که به بودجه مـــا ۴0 میلیارد 
تومان اضافه شـــد تا مشکلات تختی 
حل شـــود. برخـــی ریزه کاری ها مانده 
که بـــزودی انجـــام خواهد شـــد. هر 
2 باشـــگاه اســـتقلال و پرســـپولیس، 
متعهد شـــدند کـــه 1۷ و نیـــم میلیارد 
تومـــان پرداخـــت کننـــد و ایـــن در 

تفاهمنامه وجـــود دارد.«

 مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال 
در مورد جلســـه ستاد استانداردسازی 
ورزشـــگاه ها برای بررســـی اســـتادیوم 
آزادی و تختی اظهار داشت: »احتمال 
آمـــاده  آزادی  می دادیـــم ورزشـــگاه 
نشـــود. هرچنـــد همه تلاش خـــود را 
بـــه کار گرفته ایم کـــه آماده شـــود اما 
اگـــر آماده نشـــد بایـــد برای ورزشـــگاه 
تختـــی بـــه عنـــوان جایگزیـــن تلاش 
کنیم. تنظیـــم کرده ایم پرســـپولیس 
و اســـتقلال هر یـــک 1۷ و نیم میلیارد 
به ورزشـــگاه تختی بدهند تا مقدمات 
کار بـــرای برگـــزاری مســـابقات در آن 

انجام شـــود.«
 AFC  او تصریـــح کـــرد: »بایـــد بـــه 
اطمینـــان بدهیـــم کـــه بازی هـــا را در 
کشور خودمان میزبانی خواهیم کرد . 
در غیر این صورت خود کنفدراسیون 
برای ما ورزشـــگاهی در خارج از کشور 
اعلام می کند. ان شـــاءالله اگـــر آزادی 
آمـــاده نشـــد، ورزشـــگاه تختـــی آماده 
می شود. ورزشگاه شـــهرقدس را برای 
میزبانـــی باشـــگاه چادرملـــو و هوادار 
پیش بینـــی کـــرده بودیـــم. اطمینان 
نـــدارم همه کارهـــا به بهترین شـــکل 

انجام شـــود ولی می دانم ۴0-30 سال 
اســـت چنیـــن اتفاقاتـــی نیفتـــاده که 
بلیـــت الکترونیکـــی شـــود، هرکس 
روی صندلـــی خـــودش بنشـــیند تـــا 
بفهمیـــم چـــه افـــرادی در ورزشـــگاه 

حضـــور دارند.«
 رئیس فدراســـیون فوتبال در پاســـخ 
به این ســـؤال کـــه بارها اعلام شـــده 
بجـــز بازی های بزرگ ســـایر دیدارهای 
اســـتقلال و پرســـپولیس در ورزشگاه 
تختـــی برگـــزار می شـــود و در ایـــن 
وضعیـــت آیـــا اســـتادیوم آزادی بـــه 
نیـــم فصـــل دوم می رســـد، گفـــت: 
»اصـــلاً ممکـــن اســـت قبـــل از اتمام 

نیـــم فصل، ورزشـــگاه آزادی برســـد. 
انتظار مـــی رود بـــار این اســـتادیوم 
را ســـبک کنیـــم. فدراســـیون فقط 
بحث خرید دســـتگاه  VAR را دنبال 
می کند. شرکت توسعه هم در حال 
تلاش اســـت پـــول را به مـــا بدهد. 

امیدواریـــم در روزهای آینـــده این کار 
انجام شـــود .«

 تـــاج درخصـــوص تأکید خـــود روی 
حضـــور بانـــوان در ورزشـــگاه ها بـــه 
مســـئولان یگان ویـــژه، توضیح داد: 

»یـــگان ویژه گزارشـــی داد که عمده 
آن بحـــث ورود بانـــوان، موانـــع و 
گرفتاری هایـــش بـــود کـــه مـــن هم 
قبـــول دارم امـــا توصیـــه و تذکر من 
ایـــن بـــود کـــه ورود بانـــوان انجـــام 
نشـــود . همه باید به ســـمتی برویم 
کـــه بشـــود امـــا بایـــد موانـــع را رفع 

کنیم.«


